

USA & Canada: Economics – Politics – Culture. 2013-2021

ISSN 2686-6730

URL - <http://usacanada.jes.su>

All right reserved

Issue 3 (531) Volume . 2014

PYRRHIC VICTORY OF THE USA IN THE COLD WAR. HISTORICAL EXCURSIONS AND POLITICAL FORECASTS OF PATRICK J. BUCHANAN

Vladimir Sogrin

Abstract

The author reveals realistic and utopian sides of views of a famous American conservative Patrick J. Buchanan. The main attention is paid to Buchanan's criticism of the U.S. foreign policy, ethnic conflicts and immigration policy, social legislation and the role of the Supreme Court.

Keywords list (en): neoconservatism, ethnic groups, immigration, welfare state, supreme court, paleoconservatism

Date of publication: 11.03.2014

Citation link:

Sogrin V. PYRRHIC VICTORY OF THE USA IN THE COLD WAR. HISTORICAL EXCURSIONS AND POLITICAL FORECASTS OF PATRICK J. BUCHANAN // USA & Canada: Economics – Politics – Culture. – 2014. – Issue 3 (531) C. 45-58 [Electronic resource]. URL: <https://usacanada.jes.su/s268667300000616-7-1-ru-230/> (circulation date: 05.03.2021).

ПИРРОВА ПОБЕДА США В "ХОЛОДНОЙ ВОЙНЕ". ИСТОРИЧЕСКИЕ ЭКСКУРСЫ И ПОЛИТИЧЕСКИЕ ПРОГНОЗЫ П. БЬЮКЕНЕНА

Согрин Владимир Викторович

Аннотация

Автор раскрывает реалистические и утопические стороны воззрений известного американского консерватора Патрика Дж. Бьюкенена. Главное внимание в статье уделено взглядам Бьюкенена на внешнюю политику США, этнические конфликты и иммиграционную политику, социальное законодательство и роль Верховного суда.

Ключевые слова: палеоконсерватизм, неоконсерватизм, этносы, иммиграция, социальное государство, Верховный суд

Дата публикации: 11.03.2014

Ссылка для цитирования:

Согрин В. В. ПИРРОВА ПОБЕДА США В "ХОЛОДНОЙ ВОЙНЕ". ИСТОРИЧЕСКИЕ ЭКСКУРСЫ И ПОЛИТИЧЕСКИЕ ПРОГНОЗЫ П. БЬЮКЕНЕНА // США & Канада: Экономика – политика – Культура. – 2014. – Выпуск №3 (531) С. 45-58 [Электронный ресурс]. URL: <https://usacanada.jes.su/s268667300000616-7-1-ru-230/> (дата обращения: 05.03.2021).